
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 1/2020  

konaného dne 16. 1. 2020 
 
Přítomni: 

1. Vladimír Malý 8. Milan Vlček 

2. Pavel Štefan 9. Petr Piáček 

3. Vladimír Černý (místopředseda) 10. Eva Dlouhá 

4. Dalibor Pituch 11. Jaroslav Jirků 

5. Josef Jambor 12. Pavel Šabata 

6. Zdeněk Kenovský 13. Hana Strnadová (tajemnice) 

7. Aleš Kratina (předseda)  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Libor Joukl 3. Josef Mach 

2. Alena Malá   

 
Hosté: 

1. Eva Janoušková (ředitelka Sekce ekonomiky a podpory) 

2. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

3. Jiří Antonů (RROS KV) 
 
Program: 
 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Projekt Veřejná doprava Vysočiny – shrnutí aktuálního stavu; 

5. Různé; 

6. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Aleš Kratina omluvil radního pro oblast dopravy a silničního hospodářství Jana Hyliše. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Úkol: na uložiště dopravní komise vložit linkové jízdní řády autobusů (ve formátu PDF). 
Vloženo na uložiště dopravní komise.  
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Usnesení 011/10/2019/DK Dopravní komise Rady Kraje Vysočina schvaluje Plán činnosti 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2020. 
Rada kraje schválila plán činnosti dopravní komise na rok 2020 na svém zasedání dne 
14. 1. 2020. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- byla zahájena příprava realizace staveb na letošní rok; 
- bude požádáno o převod 38 mil. Kč nevyčerpaných závazků za rok 2019 do rozpočtu 

kapitoly Doprava  na rok 2020; 
- probíhá příprava akcí (mostů, souvislých oprav a investic), které by mohly být 

financovány z části disponibilního zůstatku loňského roku – do zastupitelstva kraje bude 
předložen materiál na povýšení kapitoly Doprava na rok 2020 o 150 mil. Kč; 

- byla realizována změna č. 1 přílohy rozpočtu D1B (investice do silnic a mostů KSÚSV) – 
rekonstrukce mostu v Budkově a oprava ulice Romana Havelky v Jihlavě; 

- mýtné na silnicích I. tříd – systém je monitorován; 
- vyhlášení Programu z Fondu Vysočiny Bezpečná silnice 2020 – navýšení alokace na 

1,5 mil. Kč. 
 
Usnesení 001/01/2020/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
Radě Kraje Vysočina doporučit Zastupitelstvu Kraje Vysočina vyhlásit program „Bezpečná 
silnice 2020“. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
4. Projekt Veřejná doprava Vysočiny – shrnutí aktuálního stavu 
Aleš Kratina seznámil členy komise s odpovědí na dopis poslankyně Moniky Oborné, který se 
týkal vyjádření se k situaci související se změnou jízdních řádů v rámci Veřejné dopravy 
Vysočiny. 
Dále pohovořil o aktuálních problémech se zpožděním vlaků a návazností a zmínil, že 
připomínkoval vydání jízdního řádu. 
 
Pavel Bartoš poskytl aktuální informace k projektu Veřejná doprava Vysočiny (VDV): 

- na spojích, které jsou v závazcích kraje, bude tarif VDV spuštěn 1. 3. 2020 na 
vnitrokrajských relacích; 

- v polovině letošního roku proběhne aktualizace smluvních přepravních podmínek 
z důvodu rozšíření na přesahy tarifu VDV na území sousedních krajů; 

- bude podepsána rámcová smlouva s městem Třebíč ohledně zaintegrování městské 
hromadné dopravy; 

- elektronické odbavování cestujících – je připravována veřejná zakázka; 
- byla zrušena veřejná zakázka na dispečink a software pro tvorbu jízdních řádů, bude 

vypsaná nová podlimitní veřejná zakázka. 
 
Následně Pavel Bartoš pohovořil o největších problémech souvisejících se změnou jízdních 
řádů – shrnutí stavu obdrželi všichni členové komise v předstihu e-mailem.  
 
Na zasedání se dostavil člen komise Pavel Štefan. 
 
Následovala diskuse o grafikonu vlakové dopravy a zpožďování vlaků. 
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Petr Piáček požádal, aby v rámci zadávací dokumentace, byl u nově pořizovaných autobusů pro 
dálkovou dopravu doplněn požadavek na povinné vybavení bezpečnostními pásy.  
 
5. Různé 
Na základě dotazu Zdeňka Kenovského podala Hana Strnadová informaci o stavu řešení 
rekonstrukce  silnice II/360, v úseku od konce obchvatu Trnavy po Rudíkov. 
 
Následovala diskuse o metodické podpoře kraje k udržitelné mobilitě. Na příští zasedání 
dopravní komise připraví Aleš Kratina návrh usnesení k této problematice. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 13. února 2020, od 13.00 hodin, v sídle Krajského 
úřadu Kraje Vysočina, Žižkova 57. 
 
 
6. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 21. 1. 2020. 


